
Protokół 

z zebrania Rady Rodziców 

Szkoły Podstawowej im. Kawalerów Orderu Uśmiechu w Dąbrówce ul. Malinowa 41  

w roku szkolnym 2023/2024 

w dniu 12 listopada 2024 r., godz. 18.00   

 

W dniu 12 listopada 2024 roku o godz. 18.00 w Szkole Podstawowej im. Kawalerów 

Orderu Uśmiechu przy ul. Malinowej 41 w Dąbrówce odbyło się zebranie Rady Rodziców 

wybranej na rok szkolny 2024/2025. 

W zebraniu uczestniczyło 34 członków Rady Rodziców spośród 50 powołanych do Rady 

Rodziców - lista obecności stanowi załącznik do Protokołu. 

 

1. Rozpoczęcie zebrania. 

 

Zebranie otworzyła i rozpoczęła przewodnicząca Magdalena Stępień o godz. 18.00. 

W zebraniu uczestniczyło 34 członków spośród 50 członków powołanych do Rady Rodziców, 

co stanowi 68% - istnieje kworum wymagane statutem do podejmowania wiążących uchwał. 

Sporządzono listę obecności z zebrania.   

2.     Finanse Rady Rodziców. 

 

W roku szkolnym 2024/2025 składka na Radę Rodziców wynosi: 100 pln (2x 50 pln) na 

każde dziecko. 

 

Dane do przelewu na konto rady rodziców: 

 

53 9072 0002 3017 1700 6569 0001 (Bank Spółdzielczy Duszniki) 

Tytuł: klasa, imię i nazwisko ucznia 

 

          Bez Waszych wpłat nie możemy działać i wspierać naszych uczniów. 

 

Aktualne zestawienie wpływów składek.  

 

Na dzień 12.11.2024 mamy następujące klasy  

uiściły największą liczbę składek (%): 

 

1. miejsce    2A            84,38%        Przedstawiciel:         Milena Kołoszuk 

2. miejsce    5E              70,45%         Przedstawiciel:           Alicja Ekner 

3. miejsce    2D              71,00%         Przedstawiciel:         Adrianna Przewoźna 

 

Wielkie brawa dla 2A !  

  

Szczegółowe dane dla każdej z klas przedstawiają się następująco: 



Klasa Kwota wpłaty Liczba 
uczniów na 
dzień  

Składka 
roczna na 
RR od 
jednego 
ucznia 

Planowane 
roczne 
wpływy na 
RR przy 
100% 
płatności 
składek 

Rzeczywisty 
% wpłat 
danej klasy 

1a 850 zł 21 100zł 2 100 zł 40,48% 

1b 700 zł 22 100zł 2 200 zł 31,82% 

1c 950 zł 22 100zł 2 200 zł 43,18% 

1d 950 zł 22 100zł 2 200 zł 43,18% 

1e 1 100 zł 22 100zł 2 200 zł 50,00% 

1f 1 050 zł 21 100zł 2 100 zł 50,00% 

2a 1 350 zł 16 100zł 1 600 zł 84,38% 

2b 800 zł 15 100zł 1 500 zł 53,33% 

2c   23 100zł 2 300 zł 0,00% 

2d 1 400 zł 20 100zł 2 000 zł 70,00% 

2e 100 zł 19 100zł 1 900 zł 5,26% 

2f 1 150 zł 20 100zł 2 000 zł 57,50% 

3a 950 zł 22 100zł 2 200 zł 43,18% 

3b 950 zł 20 100zł 2 000 zł 47,50% 

3c 850 zł 22 100zł 2 200 zł 38,64% 



3d 1 050 zł 22 100zł 2 200 zł 47,73% 

3e 750 zł 18 100zł 1 800 zł 41,67% 

3f 750 zł 21 100zł 2 100 zł 35,71% 

3g 650 zł 19 100zł 1 900 zł 34,21% 

3h 800 zł 21 100zł 2 100 zł 38,10% 

4a 1 400 zł 23 100zł 2 300 zł 60,87% 

4b 1 050 zł 24 100zł 2 400 zł 43,75% 

4c 1 000 zł 23 100zł 2 300 zł 43,48% 

4d 750 zł 20 100zł 2 000 zł 37,50% 

4e 200 zł 19 100zł 1 900 zł 10,53% 

4f 550 zł 23 100zł 2 300 zł 23,91% 

4g 900 zł 21 100zł 2 100 zł 42,86% 

5a   22 100zł 2 200 zł 0,00% 

5b 650 zł 24 100zł 2 400 zł 27,08% 

5c 1 100 zł 21 100zł 2 100 zł 52,38% 

5d 1 250 zł 22 100zł 2 200 zł 56,82% 

5e 1 550 zł 22 100zł 2 200 zł 70,45% 

5f 650 zł 22 100zł 2 200 zł 29,55% 



5g   24 100zł 2 400 zł 0,00% 

6a 1 050 zł 25 100zł 2 500 zł 42,00% 

6b 1 100 zł 21 100zł 2 100 zł 52,38% 

6c 1 450 zł 23 100zł 2 300 zł 63,04% 

6d 900 zł 28 100zł 2 800 zł 32,14% 

6e 500 zł 23 100zł 2 300 zł 21,74% 

6f 1 050 zł 22 100zł 2 200 zł 47,73% 

7a 750 zł 24 100zł 2 400 zł 31,25% 

7b 300 zł 24 100zł 2 400 zł 12,50% 

7c 600 zł 24 100zł 2 400 zł 25,00% 

7d 450 zł 24 100zł 2 400 zł 18,75% 

7e 500 zł 22 100zł 2 200 zł 22,73% 

7f 750 zł 25 100zł 2 500 zł 30,00% 

8a 150 zł 28 100zł 2 800 zł 5,36% 

8b 1 110 zł 22 100zł 2 200 zł 50,45% 

8c   23 100zł 2 300 zł 0,00% 

8d 150 zł 24 100zł 2 400 zł 6,25% 

            



SUMA 39 010 zł 1100   110 000 zł 35,46% 

 50zł przelew nie wiadomo dla jakiej klasy  

 50zł     

 39 110 zł     

A. Wydatki z konta Rady Rodziców 

Data Przedmio
t wydatku 

 Kwota 
wnioskowa
na 

 Kategoria 
wydatku 

kwota 
wypłac
ona 

Opis Informacja o 
rozliczeniu 
wydatku 

Numer 
Uchwały 

17-09-
2024 

Zawody 
lekkoatlety
czne kl.1-3 
"Mały 
Olimpijczy
k" 

        740,00  
zł  

Konkursy 
szkolne i 
pozaszkolne 

563,86 563.86 
zł 

wypłacono 
24.10.2024 

PR/3/2024/
2025 

19-09-
2024 

Zakup 
brązowych 
balonów 
na Dzień 
Pluszowe
go Misia 

        350,00  
zł  

Realizacja 
projektów 
szkolnych -  
dofinansowani
e działań MSU 

290,55 290.55
zł 

wypłacono 
17.11.2024 

PR/1/2024/
2025 

19-09-
2024 

Zakup 
tekturowyc
h kół na 
Dzień 
Uśmiechu 

        331,10  
zł  

Realizacja 
projektów 
szkolnych -  
dofinansowani
e działań MSU 

428zł 23% 
vat 
=407,2
5zł + 
balony 
20,75z
ł =428 
zł 

wypłacono 
17.10.2024 

PR/2/2024/
2025 

23-09-
2024 

Sfinansow
anie 
nagród w 
konkursie 
"Dyktando 
niepodległ
ościowe 

        400,00  
zł  

Konkursy 
szkolne i 
pozaszkolne 

400zł 400zł wypłacono 
17.10.2024 

PR/4/2024/
2025 



po polsku 
o historii" 

30-09-
2024 

opłata za 
sms aut. 

            1,20  
zł  

Wydatki 
operacyjne 

1,2 1,2     

11-10-
2024 

Pączki na 
Dzień 
Nauczycie
la 

        575,16  
zł  

Finansowanie 
obchodów 
uroczystości i 
dni 
okazjonalnych 

575,16 575,16 20.10.2014   

18-10-
2024 

prow. od 
przelewu 

            0,95  
zł  

Wydatki 
operacyjne 

0,95 0,95     

18-10-
2024 

prow. od 
przelewu 

            0,95  
zł  

Wydatki 
operacyjne 

0,95 0,95     

21-10-
2024 

prow. od 
przelewu 

            0,95  
zł  

Wydatki 
operacyjne 

0,95 0,95     

24-10-
2024 

prow. od 
przelewu 

            0,95  
zł  

Wydatki 
operacyjne 

0,95 0,95     

31-10-
2024 

opłata za 
sms aut. 

2,4 Wydatki 
operacyjne 

2,4 2,4     

 SUMA      1 822,30  
zł  

 2264,97 
zł 

   

B. Wpływy na konto Rady Rodziców 

Data   Kwota   

12.09.2024 Wpływ z tytułu imprez 
RR - Piknik w Parku w 
Dąbrówce 22.06.24 

342,40zł Samanta Górniak 



19.10.2024 Pchli Targ  6901,32 Samanta Górniak 

Ze względu na usprawiedliwioną nieobecność Skarbniczki, plan finansowy Rady Rodziców na 

rok 2024/2025 zostanie przedstawiony na kolejnym spotkaniu Rady Rodziców. 

3. Kwestie formalne 

 

A. Głosowanie nad planem finansowym szkoły na rok szkolny 2024/2025 

 

Po krótkiej dyskusji, nie wniesiono żadnych uwag. Przystąpiono do głosowania nad podjęciem 

uchwały. W głosowaniu nad uchwałą wzięło udział 34 członków Rady Rodziców z 50 

powołanych do Rady Rodziców, co stanowi 68%. Stwierdzono kworum. 33 głosów zostało 

oddanych „za” uchwałą, brak głosów “przeciw”, jeden z członków Rady Rodziców wstrzymał 

się od głosu. Uchwała została podjęta, z plan finansowy szkoły został oceniony pozytywnie. 

 

B. Głosowanie nad wnioskiem Pani Prusak o dofinansowaniu na kwotę 2000 zł 

spotkań z autorem książek dla dzieci p. Łukaszem Wierzbickim 

 

Po przedyskutowaniu zasadności dofinansowania wniosku, przystąpiono do głosowania nad 

podjęciem uchwały. W głosowaniu nad uchwałą wzięło udział 34 członków Rady Rodziców z 

50 powołanych do Rady Rodziców, co stanowi 68%. Stwierdzono kworum. 34 głosów zostało 

oddanych „za” uchwałą, brak głosów “przeciw”, żaden z członków Rady Rodziców wstrzymał 

się od głosu. Uchwała została podjęta jednomyślnie.  

 

Rada Rodziców zwróciła uwagę w trakcie dyskusji, że wnioski o dofinansowanie 

powinny być bardziej szczegółowo umotywowane i opisane. Pozwoli to na bardziej 

przemyślane podejmowanie decyzji. 

 

Ponadto zgłoszono postulat uporządkowania kwestii doboru klas biorących udział w 

warsztatach, tak aby żadna klasa z danego rocznika nie była pomijana. Zgłoszono wnioski o 

objęcie wszystkich klas młodszych z danego rocznika i w razie potrzeby gotowość 

uzupełniającego finansowania przez Radę Rodziców.  

 

C. Propozycje na wydatkowanie środków Rady Rodziców w roku szkolnym 

2024/2025 

 

Pojawiły się wśród rodziców pomysły na wydatkowanie z funduszu Rady Rodziców w roku 

szkolnym 2024/2025.  

Dyskutowano między innymi nad takimi propozycjami jak: 

 

● Przeprowadzenie warsztatów dla chętnych nauczycieli w zakresie nauki 

przygotowywania notatek, rysunków, wizualizacji, które mogą pomóc dzieciom w 

sporządzaniu notatek (warsztat “Myślenie wizualne”). Zasugerowano 

przeprowadzenie szkolenia w klasach np. trzecich (z uwagi na rozpoczęcie od klasy 4 

samodzielnego prowadzenia zeszytów i sporządzania notatek), ale także w klasach 

starszych. Polegałoby to na przeszkoleniu nauczycieli, którzy potem w formie 



warsztatów w szkole, przekazaliby swoją wiedzę dzieciom. Szkolenie dla ok. 15 osób, 

koszt ok 4.500 PLN. 

 

● Dofinansowanie zewnętrznej wiaty, tzw. „Zielonej Klasy”. Zespół architektoniczny 

przedstawi w tym miesiącu na spotkaniu z Dyrekcją szkoły pomysł lokalizacji wiaty 

oraz rozpozna potrzeby dofinansowania projektu. 

 

● Inicjatywa na zagospodarowanie przestrzeni w szkole 

 

● Urozmaicenie spędzania czasu na przerwach w szkole np. zakup stołu do ping-ponga  

 

Ustalono, że powstanie współdzielony plik Excel (przygotowany przez Sekretarzyni 

Rady Rodziców), gdzie członkowie Rady Rodziców będą mogli wpisywać wszelkie pomysły 

na projekty, które mogłyby zostać sfinansowanie z funduszu Rady Rodziców. 

 

Pojawił się również pomysł zaproszenia na kolejną Radę Rodziców opiekuna Samorządu 

Uczniowskiego, aby dowiedzieć się jakie są najważniejsze potrzeby, plany na ten rok szkolny. 

 

D. Sprawozdania członków wybranych zespołów roboczych z postępów prac: 

 

A. Zespół ds. promocji przez sport 

 

Przedstawiciel klasy 2E, Pan Paweł Szpądrowski poinformował, że kwestie projektu i wyboru 

logo reprezentacji szkoły zostały przekazane przez zespół do Samorządu Uczniowskiego, 

który ma czas do końca listopada, żeby wyłonić najlepszy pomysł. 

 

Po dłuższej dyskusji nad pomysłami zespołu postanowiono: 

 

● ponowne rozpoznanie potrzeb szkoły  

● skupienie się na organizacji imprezy sportowej na przełomie maja/czerwca  

● ustalenie w jakim stanie są koszulki reprezentacji szkoły, ile jest ich obecnie na stanie 

szkoły i jaka ilość będzie potrzebna dla reprezentacji 

● ustalenie strategii najlepszego i najefektywniejszego finansowania potrzeb sportowych 

● Rada Rodziców będzie dofinansowywać wyjazdy na zawody reprezentacji szkoły na 

szczeblach powiatu i województwa (na chwilę obecną proponowana kwota limitu 

wydatków na cele sportowe to 10 000 zł) 

 

  B.  Zespół ds. Programu profilaktyczno-wychowawczego na rok szkolny 2024/2025  

 

Przedstawiciel klasy 6B, Pan Filip Kaiser poinformował o przebiegu prac zespołu i 

wnioskach z ostatniego spotkania z pedagogami. Omówiono na nim przede wszystkim wyniki 

ankiety odnośnie zachowań uczniów w kontekście respektowania par. 81 Statutu szkoły 

dotyczącego używania telefonów komórkowych i innych urządzeń elektronicznych na 

terenie szkoły. Główny wniosek tej ankiety mówi o tym, że regulacja ta nie jest respektowana. 

Dyskutowano o tym, w jaki sposób temu przeciwdziałać, jakie kroki powinny być podjęte, żeby 

Statut w tym punkcie być respektowany. Otrzymaliśmy również informację, że na kolejne 

spotkanie grudniowe z zespołem, pedagodzy przedstawią pomysł ze strony szkoły w tym 

zakresie. 



W trakcie dyskusji na Radzie Rodziców pojawiły się różne pomysły dotyczące 

rozwiązania tego problemu w naszej szkole. Przede wszystkim stwierdzono, że obecne 

postanowienia Statutu szkoły w tym zakresie powinny być bezwzględnie egzekwowane 

zarówno przez nauczycieli jak i rodziców. Dlatego postanowiono, że przedstawiciele Rady 

Rodziców roześlą w reprezentowanych przez siebie klasach brzmienie zapisów par. 81 

Statutu szkoły, aby przypomnieć Rodzicom zasady panujące w naszej szkole. 

 

Pojawiły się również pomysły urzeczywistnienia postanowień Statutu, spisania 

w każdej klasie kontraktu między nauczycielem a uczniami z zasadami odnośnie korzystania 

z urządzeń elektronicznych i powieszenia go na ścianie w klasie z podpisami wszystkich, 

których kontrakt ma dotyczyć.  

 

Przytaczano rozwiązania wprowadzone w innych szkołach i skutkach jakie one 

przyniosły. Pojawił się pomysł, aby na zajęciach wychowawczych wychowawcy przypominali 

w klasach zasady korzystania z urządzeń elektronicznych w szkole, przeprowadzali rozmowy 

o higienie cyfrowej, zagrożeniach jakie niesie za sobą nieumiejętne i nieprzemyślane 

korzystanie z elektroniki. 

 

Postanowiono również, że zespół ds. PPW spotka się z zespołem ds. 

telefonów/smartwatchy cyfrowych, aby wypracować wspólne stanowisko Rady Rodziców.  

 

Rada Rodziców wspiera i będzie wspierać szkołę, nauczycieli i wychowawców 

w egzekwowaniu Statutu szkoły w tym zakresie.  

 

Kolejnym punktem, który poruszono w kontekście prac zespołu to projekt „Różowa 

Skrzyneczka”, bardzo potrzebny w naszej szkole. Rada Rodziców nadal czeka na określenie 

kosztów materiałów higienicznych, które miałby znaleźć się w skrzyneczkach. Prosimy o 

intensywną współpracę nauczycieli odpowiedzialnych za ten projekt, abyśmy mogli go 

wesprzeć.  
 

10. Termin kolejnego zebrania. 

Wyznaczono datę następnego zebrania RR na 10.12.2024 r. (wtorek) o godz. 18:00 

w stołówce szkolnej. 

  

11.     Zamknięcie i zakończenie zebrania przez przewodniczącego 

O godz. 21:00 Przewodnicząca Magdalena Stępień zakończyła spotkanie Rady Rodziców.  

 

Protokołowała 

  
Małgorzata Kasprzyk 

Sekretarzyni Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej w Dąbrówce 


